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Level 1 Chinese RAS 2023
91954 Demonstrate understanding of written Chinese 

related to everyday contexts

Credits: Five

SAMPLE ASSESSMENT

Achievement Achievement with Merit Achievement with Excellence
Demonstrate understanding of written 
Chinese related to everyday contexts.

Demonstrate sound understanding of 
written Chinese related to everyday 
contexts.

Demonstrate thorough understanding 
of written Chinese related to everyday 
contexts.

To be completed by candidate

NSN School Code

Draw a cross through the box ( )  
if you have NOT written in this booklet

+

This assessment is based on a now-expired version of the achievement standard and may not accurately reflect the content 
and practice of external assessments developed for 2024 onwards.



In the actual assessment the resource information will be presented in a separate resource booklet.

TEXT A: 日记 (Diary entry)

Read Daoming’s diary entry about a birthday party.

星期天 三月二十五号

我和弟弟昨天去了小李家，因为昨天是我的弟弟和他的好朋友小李的生日会。他们今年都
是十五岁了！ 我们早上八点到小李家。我们先玩了两个小时的电脑游戏，然后打了一个小
时乒乓球，一个小时篮球。中午我们吃了小李妈妈做的生日面条。但是我们没有吃生日蛋
糕，因为小李不喜欢蛋糕。下午我们又踢了一个小时足球，唱了一个小时歌。虽然我觉得很
好玩，但是我也觉得太累了！ 回家以后我给弟弟做了一个蛋糕，因为昨天也是他的生日，
他最喜欢我做的蛋糕！昨天运动太多了，我今天觉得有一点不舒服。虽然我不喜欢运动，但
是我觉得弟弟和小李高兴最重要！
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In the actual assessment there will be three questions.

QUESTION ONE

(a) Describe the details of the party, including when it was and who it was for.

(b) How did the people at the party spend the day?

(c) How would you describe Daoming’s personality? Use information from the text to support your 
answer.
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